

## **Product Information Sheet**

Reference:
------------

## 智能穿戴 / Smart Wearable

日化才典 / Official Wediable		
牌子/ Brand		Imoo imoo 電話手錶 Z6H / imoo Watch Phone Z6H
型號 / Model		中國 China
原產地 /Place of manufacture		2G GSM: 900/1800MHz
網絡頻率或操作頻率或頻帶 / Network frequency or operating frequency or band		2G CDMA: BC0(800MHz)
frequency or operating frequency or band		3G CDMA2000: BC0(800MHz)
		3G WCDMA: B1、B2、B5、B8
		4G TDD-LTE: B38、B39、B40、B41(100M)
		4G FDD-LTE: B1、B2、B3、B5、B8
主要功能 / Key features		1. 前後雙攝像頭:前置攝像鏡頭為 5 MP,後置攝像鏡頭為 8 MP。借助雙攝
		像鏡頭功能,與孩子們進行高清視像通話將變得更加輕鬆愉快。
		2. 智能通話:手機與手錶、手錶與手錶之間可互撥電話,手錶端可自由切換
		普通、隱私模式,通話更自如。
		3. 高清視像通話:手錶支持高清攝像頭視像通話,實現手機與手錶間視像通話。
		4. 通訊錄:透過 APP 管理手錶通訊錄,防止陌生電話騷擾及亂打電話;
		5. 上課禁用:透過 APP 設置上課時間禁用,確保專注學習;
		6. 拒絕陌生人:透過 APP 設置拒接陌生來電,防止陌生人撥打手錶電話;
		7. 5 種模式和 16 個頻段:支持高速 4G LTE 互聯網網絡,不僅定位準確,通
		話更加清晰,通信更加穩定。可以在 200 多個國家/地區使用。
		8. 游泳級防水(IPX8):可以在深度達 20m 的水中使用。父母在孩子活躍於水
		中時可以保持鎮定
		9. 自由切換地圖:根據實際使用,可隨時切換 Google 或百度地圖。
		1. Front & Rear Dual Camera:5 MP for the front camera and 8 MP for the rear camera. With the Dual Camera feature, making HD Video Calls with
		children will be easier and more enjoyable.  2. Phone Calls: Phone calls between watches and watches or between
		mobile phones and watches are available.  3. HD Video Calls: The watch is carrying an HD camera. HD Video calls
		<ul><li>between mobile phones and watches are available.</li><li>Contacts: Managing contact in the watch. Blocking Unknown Caller ID or</li></ul>
		telephone harassment.
		5. Banned in Class: Some functions of the watch can be banned during the
		school time in class, in order to insure kids study efficiency.
		6. Caller Blocking: Prevent strangers from calling the watch by changing
		<ul><li>the APP Settings.</li><li>5 modes and 16 frequency bands: Supports high-speed 4G LTE internet</li></ul>
		network and not only accurate positioning, phone calls are also clearer
		so that communication is more stable. Can be used in more than 200+
		countries.
		8. Swimming Water-Resistance (IPX8): used in water up to a depth of 20m.
		Parents can be calmer when their children are active in water
作業系統 / Operating system		Maps: Users can switch to Google Map or Baidu Map.  Android 7.1.1
系統記憶體 / Internal memory		512MB RAM, 8GB ROM
SIM card 種類 / SIM card		Nano SIM
支援記憶卡的種類及容量/ 種類 / Type		不支援 / Not support
Type and storage	最大容量 /	不支援 / Not support
capacity of support	取八台里 / Maximum capacity	- TXIX I Not support
memory card		
螢幕 / Display		1.41" AMOLED
數據傳輸/網絡連接制式 /Data transfer/network		Bluetooth 4.2; WiFi 802.11 b/g/n
connectivity protocol		



配套 / Packaging List		1 x 手錶 / Watch
		1 x 磁吸充電線 / Charging Cable
		1 x 說明書 / User Manual
		1 x 保修卡/ Warranty Card
		1 x SIM 取卡器 / SIM Card Lifter
產品價格/ Price		請參照銷售備忘錄/發票
		As per Sales Memo/Invoice
附加費 / Additional Delivery Charge		指定地區/地址 (如離島) 有可能需付額外送貨附加費
		Additional delivery charge may be added for specific area/ location (e.g.
		outlying island)
保修人身份 / Identity of repair service provider		小天才科技有限公司
		Genius Technology Co., Ltd.
保修地址 / Repair service address		小天才科技有限公司
		地址: 香港九龍觀塘鴻圖道一號 9 樓 905 室
		電話: (852) 2151 1833
		客戶服務時間:
		星期一至五: 11:00 – 19:00, 星期六: 10:00 – 18:00 (星期日及公眾假期休息)
		Genius Technology Co., Ltd.
		Add: Flat 05, 9/F, No.1 Hung To Road, Kwun Tong, Kowloon, Hong Kong.
		Tel.: (852) 2151 1833
		Business Hours: Mon-Fri: 11:00 – 19:00; Sat: 10:00 – 18:00 (Sun & PH
		closed)
換貨政策 / Exchange policy		你可於銷售單日期起計 14 天之內攜同流動通訊設備到我們的門市更換一次,
		詳情請參閱銷售單之條款及細則。
		You may exchange the Mobile Equipment once within 14 days of the date of
		Sales Memo by returning the Mobile Equipment to our shops. Please refer to
		the terms and conditions on the Sales Memo for details.
保修期	主機/ Main Unit	12個月 12 months
Warranty period	配件 / Accessory	錶帶 無保養 Watch Strap: no warranty
		機身 12 個月 Watch: 12 months
		充電線 3 個月 Charging Cable: 3 months

上述產品資料摘錄自生產商/供應商文獻及/或由生產商/供應商所提供之資料

The above information is extracted from literature and / or information on this product by manufacturer / supplier

Hong Kong Telecommunications (HKT) Limited / CSL Mobile Limited 香港移動通訊有限公司 查詢熱線 Enquiry hotline: 2512 3123 <a href="http:///hkcsl.com">http:///hkcsl.com</a>